
VERSLAG VAN DE JAARVERGADERING VAN 
VERENIGING BURGERBELANGEN OVERBETUWE (BOB) 
Op 24 juni 2021 in “Het Wapen” te Elst Gld. 
 
1) Opening en vaststelling van de agenda 

 
Om 20:00 uur heet voorzitter Jan Meijer alle aanwezigen van harte welkom. Gelukkig 
kunnen we elkaar weer fysiek ontmoeten, hoewel we in verband met de nog geldende 
coronabeperkingen uiterlijk om 22:00 uur Het Wapen verlaten moeten hebben. 
Aanwezig zijn 12 leden, waarvan twee nieuwe leden: Dennis Janssen en André 
Ladestein. Er zijn 11 afmeldingen waarvan 4 met machtiging (3x voor Gerard de 
Leeuw en 1x voor Ard op de Weegh). 
Tevens is aanwezig Jan Navis, die na een actief lidmaatschap afscheid heeft 
genomen van BOB, omdat hij naar Groesbeek is verhuisd. 
 

2) Vaststelling agenda 
 
De Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3) Ingekomen stukken en mededelingen 
 
De penningmeester deelt mede dat binnenkort het bankrekeningnummer van BOB zal 
veranderen. De rekening bij Triodosbank wordt opgeheven en er komt een 
bankrekening bij Rabobank. Alle leden ontvangen daarover binnenkort nader bericht. 
 
Het nieuwe IBAN-rekeningnummer van BOB is: NL 71 RABO 0369 1745 69. 
 

4) Verslag van de digitale Ledenvergadering van 19 november 2020 
 
Het verslag wordt, met dank aan de secretaris, ongewijzigd goedgekeurd. 
De secretaris memoreert dat er door de leden fijn is meegewerkt om de statutaire 
zaken in 2020 zorgvuldig af te werken.  
 

5) Algemeen Jaarverslag BOB 2020 
 
Zonder opmerkingen wordt het verslag 2020 goedgekeurd. 
 

6) Financieel jaarverslag 2020 
 
De penningmeester licht het verslag toe. In 2020 hebben we veel eenmalige kosten 
moeten maken voor de ontwikkeling en de bouw van onze website. We hebben 
daarmee een grote vooruitgang geboekt. Terugkerende kosten zullen het onderhoud 
van de site betreffen. 
Ons eigen vermogen bedraagt eind 2020 €1636. We zullen voor de komende 
verkiezingen flink in de buidel moeten tasten. Dan is dit eigen vermogen 
onvoldoende. Bestuur en fractie zijn bezig fondsen/donaties te werven. Eenieder 
wordt uitgenodigd daar een bijdrage aan te leveren.  
 

7) Verslag Kascontrolecommissie over Financieel Jaarverslag 2018 
 
De leden van de Kascontrolecommissie 2020, Bert Muller en Mike de Vries (helaas 
afwezig), hebben de financiële administratie in detail gecontroleerd en hebben 
geconstateerd dat deze zeer bondig, keurig en overzichtelijk was. De commissie doet 
het voorstel aan de vergadering om het bestuur te dechargeren voor 2020. 
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Dit voorstel wordt met algemene stemmen aanvaard. 
 

8) Benoeming Kascontrolecommissie 2021 
 
De vergadering gaat er met algemene stemmen mee akkoord dat de 
Kascontrolecommissie voor 2021 bestaat uit Mike de Vries (2de keer), Dennis 
Janssen (1ste keer) en Peter Heinen (reserve-lid). 
 

9) Begroting 2021 
 
De vergadering gaat akkoord met de Begroting 2021. 
Aandacht wordt gevraagd voor de Verkiezingskas 2022. 
 

10) Bestuurssamenstelling 
 
De voorzitter deelt mede dat Jos Lankveld, indertijd secretaris van CVBO, een van de 
oprichters van BOB en prominent aanwezig algemeen bestuurslid van BOB, 
plotseling ernstig ziek is geworden. Hij heeft onmiddellijk besloten om te stoppen met 
bijna alle werkzaamheden en heeft toen ook zijn bestuurslidmaatschap van BOB 
beëindigd. 
Jos is gisteren (23 juni) in Amsterdam geopereerd. Onduidelijk is nog hoe het verdere 
herstel zal verlopen. Jos kennende weten we dat hij alle energie zal geven aan zijn 
herstel; hij is, zoals hijzelf zegt, strijdlustig.  
 
Jan Meijer, voorzitter, is volgens het aan- en aftreedschema aftredend. Hij stelt zich 
herkiesbaar. Vóór de vergadering hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. Met 
algemene stemmen en onder applaus wordt Jan voor drie jaar benoemd. 
 

11) In gesprek over de uitwerking van onze uitgangspunten richting het 
verkiezingsprogramma 2022-2025 
 
Aan de orde is de inleiding van het verkiezingsprogramma. Gerard de Leeuw licht 
a.d.h.v. een Powerpoint-presentatie toe wat de speerpunten van BOB zijn (zie 
bijlage). De focus van BOB is en blijft voorlopig gericht op de bestuurscultuur van de 
gemeente. Het ontbreekt aan Transparantie, Betrokkenheid van de burgers bij 
bestuurlijke besluiten en de relatie tussen kiezer en gekozene. Uit de vergadering 
wordt voorgesteld om van “kiezer” “burger” te maken. Daar wordt mee ingestemd. Het 
gaat om de belangen van de burgers, die in het geding zijn. 
Meegegeven wordt of in het programma van BOB ook speciale aandacht moet 
worden gegeven aan de positie van bedrijven in Overbetuwe. 
Geadviseerd wordt uit de vergadering om zoveel mogelijk BOB te noemen ten koste 
van de volledige naam Burgerbelangen OverBetuwe. 
Ook stemt de vergadering in met een gering aantal A4-tjes als 
verkiezingsprogramma, uiteraard aangevuld met een flyer. 
 

12) Vooruitblik op de stappen richting de verkiezingen 2022 
 
De vergadering heeft geen verdere opmerkingen over de te volgen procedure voor 
het samenstellen van de kieslijst. Uit de vergadering komt een enkele aanmelding 
voor de kieslijst. Die wordt door de Werkgroep meegenomen. Alle leden zullen nog 
worden uitgenodigd met de vraag of zij beschikbaar zijn voor de kieslijst. 
 
Jan Meijer licht diverse activiteiten van het Campagneteam (CT) toe. Jan stelt voor 
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om minstens éénmaal per maand de straat op te gaan, zichtbaar te zijn in de dorpen. 
Bij voorkeur telkens met een bepaald onderwerp. 
Ook moeten we aangesproken kunnen worden door de burgers in Overbetuwe. Zal 
allemaal veel vragen van de leden van BOB. 
Jan pleit voor Openbare Fractievergaderingen. Jan Navis sluit daarop aan door 
belangstellenden ook zelf onderwerpen te laten aandragen. 
Het CT kiest voor burgers in plaats van kiezers in ons speerpunt drie. 
 

13) In gesprek met de fractieleden van BOB 
 
Ard op de Weegh begint met te noemen dat hij heel erg trots is op de fractie waarmee 
hij de afgelopen 7,5 jaar heeft gewerkt. De verwachtingen richting de verkiezingen 
zijn best groot. Volgens een journalist van De Gelderlander zou BOB ten koste van 
GBO (sleets) een flinke winst kunnen boeken. 
Het streven is gericht op een omvang, die recht geeft op een plek in het college. 
 
En dan informatie uit de fractie-activiteiten. 
• Besloten vergaderingen blijft een heikel punt. BOB is daartegen. Onlangs speelde 

dat weer t.a.v. de discussie en het standpunt over de Railterminal (standpunt van 
D66 is onzeker). Vandaag (24 juni) heeft Ard kenbaar gemaakt dat BOB niet meer 
meedoet aan de achterkamertjespolitiek. 

• Het Windturbineplan bij Zetten/Dodewaard. Wethouder Horstman tekende een 
intentieverklaring en is daarover ter verantwoording geroepen door de raad. BOB 
heeft het voor elkaar gekregen dat er opnieuw gepraat gaat worden, ook over het 
eigendom binnen Overbetuwe. 

• BOB heeft zich nogal druk gemaakt over de overlast, die er is geweest bij de 
werkzaamheden aan de tunnel in Rijksweg Noord. 

• Ook de verkeersveiligheid bij Aurelius is prominent door BOB op de agenda 
gebleven. 

• In het verleden was het beleid van de gemeente om woonwagenbewoners zoveel 
mogelijk in woonwijken te laten wonen. Dat heeft (zoals toen voorspeld) niet 
gewerkt. Zij wilden graag terug naar hun eigen kampen. Bij het kiezen van nieuwe 
plaatsen heeft de gemeente wel de participatie opgestart, maar niet afgemaakt. 
Gevolg: veel onvrede bij betrokkenen. 

• De Kadernota. Overbetuwe is in zwaar weer geraakt, er moet bezuinigd worden. 
De verkoop van bedrijfsterreinen had voor extra financiën gezorgd, maar dat is 
voorbij. En de zorgkosten lopen gierend uit de klauwen. Ton Meboer licht toe dat 
€50 miljoen naar de zorg moet. De kaasschaafmethode, die de lasten bij de 
burgers legt, moet stoppen. Op het sociaal domein wordt nauwelijks tot niets 
bezuinigd, wethouder Engels heeft dat met zijn Wijchense model niet 
voorkomen/opgelost. Dit groots binnengebrachte beleid is mislukt. 
Er komt nu extra geld uit Den Haag (voor twee jaar), maar dat lost het huidige 
fiasco niet op. 

• BOB stelt: leer denken als het bedrijfsleven en ga zelf grondpolitiek bedrijven, ga 
anders denken. 

• De gemeente begroot onroerend goed te optimistisch. Daarin komen we enkele 
tonnen tekort, bekeken wordt hoe die terug te vinden en dan ineens zijn ze er 
weer. Het is compleet onduidelijk hoe het zit (aldus ons burgerraadslid Jos 
Lagerweij, die helaas niet aanwezig kan zijn). 

• Twee jaar geleden is het Land van Tap gekocht. Daarop werd toen al verlies 
gemaakt. Nieuwe plannen moeten dat goed maken, maar er wordt weer veel fout 
gedaan met de burgerparticipatie. En het wordt wel erg duur. 
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BOB heeft gesteld dat de besluitvorming over Het Land van Tap in Elst over de 
verkiezingen moet worden getild. 
 

14) Wat verder ter tafel komt en Rondvraag 
 
Jan Meijer en Ard op de Weegh richten het woord tot Jan Navis, die in Groesbeek 
een lapje grond kon kopen, daarheen is verhuisd en afscheid moest nemen van BOB. 
Zijn eerste grote klus voor BOB was het rapport over de mogelijkheden van één 
rechte tunnel voor alle verkeer bij het station. Daarna is hij veel bezig geweest met 
o.a. bestemmingsplanprocedures. 
Jan gaat altijd voor de inhoud en voor deskundigheid, is altijd eerlijk en recht-door-
zee, speelt nooit op de persoon. We missen Jan al in de fractie. 
Hij wordt bedankt voor al zijn bijdragen aan BOB en aan de gemeente Overbetuwe. 
Dit wordt onderstreept met een present en een bos bloemen. 

 
Uit de vergadering wordt geëvalueerd dat de leden tevreden zijn over de 
Nieuwsbrieven van BOB. Mogen er meer zijn (zodra er iets te melden is) en meer op 
regelmatige basis. 
 
André Ladestein vraagt het bestuur hoe BOB de jeugd voor zich gaat winnen. Dat is 
ook een punt van aandacht in het bestuur. Gastlessen in het vak Maatschappijleer 
kunnen de aandacht vestigen op de gemeentelijke politiek en op BOB. Jan Navis sluit 
zich daarbij aan. Het bestuur zoekt nog naar een aanpak met snellere resultaten en 
nodigt ieder uit om met voorstellen te komen. 
 
André suggereert om de Stichting Handicapten Platform Overbetuwe (SHPO) uit te 
nodigen voor een Openbare Fractievergadering. Ongeveer 20% van de inwoners van 
Overbetuwe heeft enigerlei handicap. 
 

15) Sluiting van de vergadering 
 
De voorzitter dankt allen voor hun bijdragen en wenst eenieder succes met zijn/haar 
politieke activiteiten. Ook roept hij op om nieuwe mensen uit het eigen netwerk mee 
te nemen naar BOB. 
 

 
 
Namens het bestuur van Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
Gerard de Leeuw, secretaris 
28 juni 2021 
 
Voor akkoord: Jan Meijer    Gerard de Leeuw 
   Voorzitter    secretaris 
 
 
Bijlage: presentaties bij de agendapunten 11 en 12. 


